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Статья посвящена административно-правовым режимам деятельности исправительных учреждений, исполняющих 

уголовные наказания в виде лишения свободы, а также их структурных подразделений. Авторы анализируют особенности 

административно-правовых режимов на примере деятельности оперативных аппаратов исправительных учреждений. 

Обосновывают необходимость учета этих особенностей при регулировании административно-правовых режимов дея-

тельности оперативных аппаратов и других структурных подразделений, в том числе отделов охраны, поскольку данные 

формы их функционирования практически не регламентированы.
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The article is devoted to the administrative and legal regimes of the activities of correctional institutions, executing criminal 

penalties in the form of deprivation of liberty, as well as their structural divisions. The authors analyze the features of administrative 

and legal regimes on the example of the activities of the operational apparatus of correctional institutions. They substantiate the need 

to take into account these features when regulating the administrative and legal regimes of the activities of operational apparatuses 

and other structural units, including security departments, since these forms of their functioning are practically not regulated.
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